

## Beboermøde på Steen Billes Torv Kollegiet d. 25/11-2024

### 1. Mødet starter

Ordstyrer: Johanne H.

Referent: Johanne H.

### 2. Året der er gået

Vi snakker om, hvad der er sket på kollegiet i løbet af året:

*Arrangementer:*

- Fest for kollegiet i foråret
- Fællesspisning i haven
- Huslejestigninger
- Inflationshjælp i september måned
- Filmaften

*Andre ting:*

- Forsvundet tøj fra kælderen har været et problem – hvordan står det til? Sofie har talt med kollegiekontoret, og de opfordrer til, at vi ordner det internt.
- Vi taler om, om der mangler noget i fællesrummet. En beboer siger, at der mangler skraldeposer, toiletpapir osv., når man holder fest.
- Jasmin siger lidt om hvad der blev snakket om på mødet hos Kollegiekontoret d. 12/11: Vi bruger for meget vand, og vi er i minus på aconto. Affaldssortering i cykelkælderen står bestyrelsen for at tømme, ikke Søren. Man skal derfor skrive til bestyrelsen når de er fyldt.
- Vi vil gerne have et nyt køleskab, da der er mug i listerne.
- Depotrummene er meget fyldt, og vi skal måske overveje at rydde ud i dem, for ting som tidligere beboere har efterladt. OBS på folk der er på udveksling.
- Støj- og andre gener: Der har været mange støjgener på det sidste samt gener fra lugt af hash i haven. Vi skal håndtere det internt på kollegiet.
- Ting på gangene: Ingen sko, skostativer eller skrald på gangen. Der står noget skrald på 2. etage udenfor en lejlighed, som skal fjernes. Og 3. etages sko skal fjernes.
- Rygning: Skal kollegiet være røgfrit? Dette er et forslag der skal stemmes om på hele kollegiet, men Søren kan fjerne/flytte cigaretskålene længere væk fra kollegiet. Og evt. bare fjerne den ved hoveddøren, da den skaber mange lugtgener.
- Husk cykelrazzia både fra kommunen og fra Kollegiekontoret.

### **3. Vi godkender regnskabet**

Beboerne godkender regnskabet.

### **4. Nye forslag**

Vi beslutter at det ikke er kollegiets bestyrelse der skal stå for toiletpapir, skraldeposer osv. på fællestoiletet, men at vi laver et opslag på FB-gruppen om, at man selv skal medbringe det, når man låner festlokalet. Ligesom man også selv skal vaske håndklæder osv., efter lån af fællesrummet.

### **5. Forslag til arrangementer**

Ingen forslag.

### **6. Valg**

Valg af afdelingsbestyrelse:

Jasmin (nuværende kasserer) genopstiller ikke.

Simon 2.8 er valgt til kasserer.

Sidsel st. 5 er valgt til ny formand.

Marie 2.1 er valgt som menigt medlem (skal dog på udveksling næste semester)

Johanne st. 4 er valgt som suppleant.

### **7. Evt.**

Intet under dette punkt.